
INFORMACJA Z ZEBRANIA KU NSZZ „S”
w dn.14.05.2018

Na zebraniu obecnych było 17 członków KU (na 21, 2 osoby usprawiedliwiły nieobecność)
oraz 2 gości i 1 osoba z Komisji Rewizyjnej.

Zebranie prowadził zastępca przewodniczącego, kol. Grzegorz Trykowski.
I.  UCHWAŁA NR 17 – przyjęcie do „S”” 1 osoby.
II. Sytuacja na WBiOŚ.

W ostatnim czasie docierają do nas bardzo niepokojące wieści od pracowników z
Wydziału Biologii. Prawdopodobnie przewiduje się nieprzedłużenie umów o pracę z
wieloma pracownikami przy braku przyczyn merytorycznych. Zagrożone utratą pracy są
m. in.  osoby z długoletnim stażem pracy, wybitni specjaliści i doskonali dydaktycy,
którzy całe swoje życie zawodowe z pełnym zaangażowaniem realizowali misję naszej
Uczelni. Po wymianie informacji i krótkiej dyskusji kol. Jerzy Romański zaproponował,
by napisać w tej sprawie pismo do Dziekana z prośbą o informację ilu osób to dotyczy i
jakie są powody w każdym indywidualnym przypadku.

III.  Urlopy.
Na niektórych wydziałach na pracowników wywierana jest wielka presja, by planować
cały urlop, co do jednego dnia, bez pozostawienia sobie żadnej rezerwy. W czasie
dyskusji przypomniano ustawowe zasady:
a/ każdemu pracownikowi przysługuje 4 dni urlopu na żądanie,
b/ urlop za dany rok można wykorzystać do września roku następnego.
Powodem wywieranego na pracowników nacisku jest konieczność tworzenia rezerwy na
ewentualny ekwiwalent za urlop, co ogranicza fundusze wydziałowe. Stwierdzono
jednakże, że np. niewykorzystywanie przez kilka lat urlopu przez pracowników nie
powinno mieć miejsca.

IV. W dniach 18-20.05.18 r. odbędzie się Walny Zjazd Delegatów Krajowej Sekcji Nauki
NSZZ „S”, na którym będą też obecni nasi delegaci.

V. Sprawy Socjalne.
Kol. Jerzy Romański przypomniał, że przez 3 lata z rzędu JM Rektor skorzystał z
prawnej możliwości pomniejszenia odpisu na z.f.ś.s
o 2 mln złotych każdego roku. Pod koniec stycznia br wystąpiliśmy wraz z pozostałymi
związkami zawodowymi w UMK do JM Rektora z postulatem o naliczenie odpisu na
z.f.ś.s w 2018 r w maksymalnej wysokości wynikającej z obowiązującej Ustawy Prawo
o Szkolnictwie Wyższym. Niestety, nie otrzymaliśmy do dziś odpowiedzi.
Kol. Irena Wiśniewska przypomniała, że na poprzednim zebraniu KU powołano
Komisję Socjalną w składzie: Joanna Caputa, Ludmiła Fastowicz, Jerzy Romański,
Krzysztof  Uzarski, Irena Wiśniewska. Poprosiła członków KU o uwagi i sugestie co do
regulaminu i działalności socjalnej na UMK.
Komisja zbierze się na początku czerwca.
Jedna z koleżanek zaproponowała, by w Bachotku zorganizować szkółkę żeglarską dla
dzieci i obóz w czasie wakacji. Wymagało by to zakupu odpowiedniego sprzętu, ale na
pewno cieszyło by się dużym powodzeniem.
Poproszono również, by postulować o większą pulę voucherów do kina.
Członkowie Komisji  Socjalnej oczekują na dalsze sugestie ze strony członków
„Solidarności” i pozostałych pracowników.

VI. Termin kolejnego zebrania – 11.06.18, godz. 16.00
VII.  Wolne wnioski

– spowodować, by badania okresowe nie były fikcją,
– trwają prace nad określeniem warunków oferty przetargowej na  ubezpieczenie

grupowe pracowników UMK. Jeszcze raz podkreślono konieczność poprawy
warunków dla emerytów.

– dyskutowano nt. ankiet w/s stopnia zadowolenia pracowników. Stwierdzono, że
powinna być zagwarantowana faktyczna anonimowość, a więc ankiety w formie
papierowej, a nie wypełnianie w internecie.


